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Koosoleku juhataja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees 
Protokollija: Helle Savi, sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Merike Prätz, Margus Klaar, Tiit Tõnts, Kaire Uiboleht ja Helen 
Vettik. 

Koosolekul ei osalenud komisjoni liikmed Veiko Haugas, Lehar Neve, Karl Joosep Põldsepp, 
Rando Treimuth, Raivo Vallner ja Aivo Värton.

Koosolekule kutsutud: vallavanem Avo Kirsbaum, abivallavanem Kurmet Müürsepp, 
pearaamatupidaja Eve Sikk ja majandusnõunik Rain Ruusa.

PÄEVAKORD:

1. Antsla valla 2018 aasta lisaeelarve eelnõu arutelu
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja 
Kaasettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem 

2. Kaikamäe kinnistu otsustuskorras kasutusvaldusesse andmine
Ettekandja: Rain Ruusa, majandusnõunik 

3. Antsla valla 2018. a eelarve 6 kuu täitmine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja 

4. Antsla EKB Koguduse taotluse arutamine

5. Garantiikirja andmine projektis osalemiseks
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem

6. Muud küsimused

1. Antsla valla 2018 aasta lisaeelarve eelnõu arutelu

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas 2018. aasta lisaeelarve eelnõud 
(protokollile lisatud).



Komisjoni liikmetel küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmed kiitsid määruse eelnõu heaks ja tegid ettepaneku, esitada määruse eelnõu 
volikogule kinnitamiseks.

2.  Kaikamäe kinnistu otsustuskorras kasutusvaldusesse andmine

Ettekandega esines majandusnõunik Rain Ruusa. 
Mittetulundusühing Kaikamäe esitas 09.03.2018. a Antsla vallale taotluse Kaikamäe maaüksuse 
kasutuslepingu sõlmimiseks eesmärgiga taastada maaüksusel asuv kõlakoda ja korraldada kinnistul
üritusi, samuti asuda kinnistut hooldama. Kinnistut läbib kaks avalikus kasutuses olevat teed, mille
hooldamist jätkab Antsla Vallavalitsus. Mittetulundusühingu Kaikamäe põhikirja kohaselt on 
ühingu eesmärk külaelu arendamine spordi-, vaba aja, rahvakultuuri ja muude ürituste 
korraldamise ning tervislike eluviiside tutvustamise läbi. Antsla vald on sõlminud 
mittetulundusühinguga Kaikamäe lepingu Kaikamäe kinnistuga piirneva Kaikamäe keskuse 
kinnistu (registriosa 2476841, katastritunnus 14303:001:0071) tasuta kasutamiseks. Avalike 
ürituste korraldamiseks kasutatakse mõlemat maaüksust. 
Keskkonnaminister on andnud meile loa Kaikamäe kinnistu otsustuskorras andmiseks MTÜ-le 
Kaikamäe. Rendilepingu pikkus sõltub Kaikamäe keskuse rendilepingu pikkusest, s.o kuni aastani 
2034. 

Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmed kiitsid otsuse eelnõu heaks ja tegid ettepaneku, esitada otsuse eelnõu 
volikogule kinnitamiseks.

3. Antsla valla 2018. a eelarve 6 kuu täitmine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas Antsla valla 2018. a eelarve 6 kuu 
täitmist (kulusid ja tulusid).
 
Toimus arutelu Tsooru Rahvamaja tegevuse üle. Üritusi toimub vähe.

Margus Klaar: Teen ettepaneku arutada ka eelarve- ja majanduskomisjonis raamatukogude ja 
rahvamajade tegevust. Haridus- ja kultuurikomisjonis ning arengu- ja planeerimiskomisjonis on 
teemat arutatud, aga konkreetset lahendust ei ole välja pakutud. 

Merike Prätz: Koos volikogu esimehe ja vallavanemaga peame arutama ja tegema plaani, mis saab
edasi. Küsimust võime arutada ka komisjoni koosolekul.

Ettekandjale esitati täpsustavaid küsimusi, millele pearaamatupidaja andis vastused.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

4.  Antsla EKB Koguduse taotluse arutamine

Komisjoni esimees Merike Prätz tutvustas Antsla EKB Koguduse taotlust, milles on pöördutud 
Antsla Vallavolikogu alatise eelarve ja majanduskomisjoni poole palvega toetada alates 2019. 
aastast Antsla valla eelarvest Antsla valla kogudusi iga-aastase tegevustoetusega summas 10 000 



eurot igale kogudusele. Mõeldud on siin Urvaste Kogudust, Antsla EKB Kogudust, Kraavi Kirikut 
ja Antsla Täisevangeelset Kristlikku Kogudust. 
Taotluses on kirjeldatud, millega Antsla EKB Kogudus täpsemalt tegeleb.

Toimus arutelu.

Eve Sikk: Praegu toetame valla eelarvest võrdsetel tingimustel kahte kogudust - Antsla Kogudust 
ja Urvaste Kogudust. Kanname neile igal aastal 1500 eurot, aruannet me neilt küsinud ei ole. 
Lisaks oleme toetanud Antsla Kogudust lastelaagrite korraldamisel.

Komisjoni liikmed ei toetanud iga aastast koguduste toetamist 10 000 euroga, teadmata, milleks 
seda raha kasutatakse.

Komisjoni liikmed olid nõus toetama kogudusi läbi projekti või tegevustoetuste laste- ja 
noorsootööks või erinevateks avalikeks üritusteks, kus raha eraldamine käib vastavalt kehtivale 
korrale.

Arenguspetsialist peaks koguduste esindajaid nõustama, kuidas projekte kirjutada või kuidas 
projekti/tegevustoetusi taotleda. 

5. Garantiikirja andmine projektis osalemiseks

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Uut üürielamut Antsla Vallavalitsus ei kavatse püstitada. Antsla Vallavalitsus soovib taotleda 
toetust SA-lt Kredex ümberehituseks. Eelmisel komisjoni koosolekul toimunud arutelu järgi 
pooldasid komisjoni liikmed Urvaste vallamaja ümberehitamist üürielamuks. Kaks korrust 
projekteeritakse ümber selliselt, et sinna mahuks vähemalt 10 üürikorterit, 1-2 toalised. 1 m² hind 
on 1000 eurot, hoone kahe korruse peale on pinda 600 m². Projekti hinnanguline ehituslik 
maksumus on  600 000 eurot, millest omafinantseering on 50%, Antsla vallale tähendab see 300 
000 eurose kohustuse võtmist järgnevateks aastateks.
Taotluse esitamine tähtaeg on 15. august 2018. a. 
Eelprojekti koostajaga oleme suhelnud ja ta avaldas arvamust, et 15. augustiks ta eelprojekti 
nõuetele vastavalt valmis teha ei suuda. Isiklikult arvan, et taotlus tuleb SA Kredeks ära esitada.
Kui me mingil põhjusel esimesest voorust raha ei saa, siis on meil võimalus esitada taotlus 
järgmisse vooru. 

Komisjoni liikmed toetasid Antsla Vallavalitsuse poolt taotluse esitamist SA Kredex poolt välja 
kuulutatud 2018. aasta taotlusvooru. 

6. Muud küsimused

6.1 Tervisekeskuse projektist
Rain Ruusa: Põhiprojekt on üle antud. 6. augustiks ootan hinnapakkumisi (kolmelt pakkujalt) 
projekti ekspertiisi jaoks. Eelprojekti põhjal väljastatakse ehitusluba. Eelprojekt on Päästeameti 
poolt kooskõlastatud. Eelkalkulatsiooni järgi on projekteerija arvutanud projekti maksumuseks
945 000 eurot. Kui ekspertiis saab tehtud, saab hanke välja kuulutada. 



6.2 Uue-Antsla Rahvamaja keldrikorruse ruumide remondist
Avo Kirsbaum: Telliti Uue-Antsla Rahvamaja keldrikorruse ümberprojekteerimine. 
Eskiisprojektist on välja jäetud sauna osa. Seoses sellega tööde maht vähenes. Hinda me praegu 
veel ei tea.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

Merike Prätz Helle Savi
komisjoni esimees protokollija




